
Oświadczenie złożone 
przez senatora Marka Konopkę 
na 18. posiedzeniu Senatu 
w dniu 25 września 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra sprawiedliwości, prokuratora generalnego RP 
Zbigniewa Ćwiąkalskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z niepokojącymi informacjami dotyczącymi likwidacji części sądów rejonowych, 
jakie ukazały się w mediach - vide "Rzeczpospolita" z 15 września 2008 r. - oraz 
zaniepokojeniem społecznym wywołanym tymi doniesieniami zwracam się do Pana Ministra z 
następującymi pytaniami. 

Czy planowana jest w ciągu najbliższych lat likwidacja Sądu Rejonowego w Piszu? 

Czy planowane jest ograniczenie działalności Sądu Rejonowego w Piszu? 

Które z sądów rejonowych działających na terenie województwa warmińsko-mazurskiego 
planuje się zlikwidować? 

W związku z wagą tematu i emocjami, jakie wywołały doniesienia prasowe, uprzejmie proszę 
Pana Ministra o pilną i wyczerpującą odpowiedź. 

Z wyrazami szacunku 
Marek Konopka 
 


